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z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Miedźnie
odbytej w dniu 15 wtześnia 2009 r.

W posiedzenip Komisii uczestniczvli:

1. Mirosław oziembata . członek
2. Leszek |dasz . przewodniczący
3. Jacek Konieczny - czbnek
4. Andrzej Kluozny - wiceprzewodniczący
5. Marcin Sznober - członek
6' Adam Kiciński . człcnek

Ponadto w oosiedzeniu Komisii uczestniczvli:

1 . Piotr DeĘczyk - sekretaz
2. Sciebura Teresa - skarbnik
3. Zdzisław Bęben - pzewodniczący Rady

Porzadek posiedzenia:

,|. otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku obrad.
2. Kontrola wÓjta pod vtzględem realizacji uchwał Rady Gminy iwnioskÓw

Komisji Rady Gminy.
3. Kontrola dziafu 750.Administracja pub|iczna l Rozdział7so2z - Rady Gmin.
4. Kontro|a wydatkow rezerwy budietowej za| pÓłrocze 2009 r.
5. Spravqy różne

Przebieq posiedzenia:

Ad.pkt. 1
Posiedzenie otwozył przewodniczący Komisji- p. Leszek |dasz
Przedstawił powyższy poządek posiedzenia, ktÓry został przyjęty jednogłcśnie.

Ad.pkt.2
Kontro|a wóita pod rłzo|edem rea|izacii uchwał Radv Gminv i wnio.sków
Komisii Radv Gminv.



a/ Komisja szczegÓtowo omÓwita zestawienie uchwał Rady Gminy podjętych w
okresie 01.01 - 31.08. 2009r.
Do powyzszej informacji komisja nie wnosi zastrzeŻeń.
Powyższe zestawien ie stanowi zaĘcznik do protokołt.l.

b/ Komisja zapoznała się z zestawieniem wniosków Komisji Rady Gminy za okres od
01.01 - 31.08.br.
lnformacja ta stanowizaĘcznik do protokołu.

Pzewodniczący Rady Zdzisław Bęben - powiedział. na|eży zob|igować
przewodniczących poszczegó|nych komisji Rady do zgtłoszenia wniosku z komisji na
sesji.

Ad.pkt.3
Kontro|a działu 750. Administracia pub|iczna l Rozdział 75022 - Radv Gmin.

Skańn ik Teresa Sciebura pzedstawiła zestawienie k|asyfikacii wydatków
dotyczących powyższego działu za okres 01.01.2009 - 08.09.2009.
Komisja nie wnosi zastrzeień co do vtrykonania budżetu w tym dzia|e.
lnformacja ta stianowi zaĘcznik do protokołu.

Ad.pkt4
Kontro|a wvdatków rezelwv budżetowei za I półrocze 2009 r.

Komisja zapoznaŁa się z informacją dotyczącą wydatkowania środkÓw rezerwy
budżetowej za I kwańał br. Do powyższej informacji komisja nie wnosi zastrzeień.
lnformacja ta stanowizaĘcznik do protokołu.

Ad.pkt.5
Sprawv róźne.

Komisja podjęła dyskusję na temat prob|emów oświetlenia u|icznego, a także
zatoczek autobusowych na u|. Częstochovtłskiej w MiedŹnie.

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.

Przewod n ie.zącY Kom isji


